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§ 1. Sammanträdet öppnas 

 

Ordföranden öppnade sammanträdet och hälsade alla välkomna.  

 

§ 2. Godkännande av dagordningen 

 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 3. Utseende av protokolljusterare 

 

Elisabeth Aguado utsågs att tillsammans med ordföranden 

Anders Carlsson justera dagens protokoll.  

 

§ 4. Föregående protokoll  

 

En justering av texten i § 8 gjordes enligt följande:  

 

” Det var HSO som anordnade ett möte med stadens politiker om 

funktionshinderfrågor dit råden var bjudna. Boendefrågan för 

funktionsnedsatta var en av frågorna som diskuterades livligt. Det 

framkom bl. a att Bostadsförmedlingen i princip inte kan erbjuda 

en handikapplägenhet och framförallt inte i innerstan. Att 

ersättning från staden till stadsdelsförvaltningarna angående 

gruppboende inom LSS och socialpsykiatrin är för låga och i 

jämförelse till socialpsykiatrin ändå lägre. När det byggs nya 

bostadsområden är hyrorna orimligt höga, konsekvensen blir att 

stadsdelsnämnderna måste begränsa sina åtaganden. Det 

konstaterades återigen att det är nödvändigt att bygga fler 

hyresrätter och billigare. Ledamot Elisabet Aguados reaktion är 

att det här är ett allvarligt problem i staden som måste lyftas och 

lyftas upp på högre nivå”.  

 

Föregående protokoll 2013-09-12 godkändes .  

 

§5.  Stadsdelsförvaltningens pågående ärenden/allmän info 

avdchef Jan Rönnberg 
 

Information om: 

 Att Gärdets gruppbostäder och Karlaplans dagliga 

verksamhet ska upphandlas, vilka idag drivs åt 

förvaltningen av företaget Amygdalus. Upphandlingen 

ska vara klar till sista september 2014.  
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Rådet förhör sig om upphandlingen är kvalitetssäkrad? 

Förvaltningen menar att den kommer att kvalitetssäkras utifrån 

ett visst poängsystem i förfrågningsunderlaget.  

 

 Att Personligt Ombud finns på Oxenstiernsgatan 31, där 

ombuden för Södermalm, Kungsholmen, Norrmalm och 

Östermalm är samlokaliserade. 

 

 Att en lokal BUS-överenskommelse ska tas fram för barn 

med särskilda behov 0-18 år. En samverkan mellan 

berörda parter inom kommun och landsting. 

 

 Att förvaltningen har ett väl utbyggt arbete mot våld i 

nära relationer. En beskrivning av hur arbetet är upplagt 

görs, att det vänder sig till samtliga verksamheter och att 

samverkan sker dem emellan.  

 

Rådet förhör sig om det finns skyddade boenden som är 

handikappanpassade? Det finns, men inte alla. 

 

 Att Gruppbostaden enligt Sol på Sandhamnsgatan nu står 

inför en ombyggnation och anpassas till ett LSS-boende 

för 6 personer. Förvaltningen har ännu inte vetskap om till 

vilken typ av funktionsnedsättning bostaden kommer att 

riktas. Detta sker via stadens förmedlingsgrupp. 

 

Påminnelse om att rådets synpunkter på remissen om Förslag till 

reviderade riktlinjer för bistånd enligt socialtjänstlagen och 

insatser enligt lagen om stöd och service till vissa 

funktionshindrade osv. ska vara ordföranden till handa senast den 

1 november för vidarebefordran till förvaltningen. 

 

§ 6. Presentation av Gisela Lamerstedt Palm, ny chef på Stöd 

och service. 

Gisela presenterar sig själv och berättar om hennes 

yrkesbakgrund. Hon har lång erfarenhet av verksamhetsområdet 

funktnedsättning, både som beställare och utförare och som 

handläggare och som chef.  Hon kommer närmast från 

Skärholmens sdf där hon var chef för både verksamhetsområdet 

funktionsnedsättning och äldreomsorg. Gisela brinner för 

brukarperspektivet, tillgänglighets- och delaktighetsfrågor. 

 

Gisela informerar om Stöd och service verksamhet, uppdraget, 

antal anställda osv och vilka krav som ställs på handläggningen 

för att t ex inte riskera vite, om fattade beslut inte kan verkställas 

inom 3 månader. Tillsynsmyndigheten IVO, Inspektionen för 

vård och omsorg, följer upp detta noggrant.  
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Allmän diskussion om svårigheten att hitta grupp-/ och eller 

stödboenden i staden.  

 

Enheten nås på telefontider och har också en jourtelefon. Kopplas 

via vxl 508 10 000. 

 

Info om att ett tidsregistreringssystem kommer att införas inom 

samtliga utförarverksamheter, att jämföras med det som har 

införts inom hemtjänsten/äldreomsorg. En kontroll av att antalet 

beställda timmar överensstämmer med antalet utförda.  

 

Staden har öppnat 1/10 ett sk Kontaktcenter för frågor som rör 

verksamhetsområdet funktionsnedsättning. Att liknas vid 

Äldredirekt. Kopplas via vxl 508 10 000 

 

§ 7. Information om handläggning av färdtjänst och 

riksfärdtjänst/ biståndsbedömare Katarina Halldin 

 

Katarina informerar om att: 

Färdtjänsten är särskild kollektivtrafik för personer med 

funktionsnedsättningar.  

Rättigheten att få färdtjänst regleras i färdtjänstlagen. Det är en 

trafiklag för personer som på grund av funktionshinder har 

väsentliga svårigheter att förflytta sig på egen hand eller att resa 

med allmänna kommunikationer.  

Den som har färdtjänst kan resa med Färdtjänst i hela Stockholms 

län. En ansökan om färdtjänst utreds av handläggare inom 

kommunen/stadsdelsnämnden. Med färdtjänst kan man dessutom 

resa med den allmänna kollektivtrafiken SL utan kostnad och 

med ledsagare.  

För resor utanför länet kan man ansöka om riksfärdtjänst hos din 

kommun/stadsdelsnämnd. 

Personer med funktionshinder som medför att man inte kan resa 

till normala reskostnader, kan för fritidsresor t ex resor till 

släkt och vänner ansöka om riksfärdtjänst. Ansökan ska ske i den 

kommun man är skriven. Om man beviljas riksfärdtjänst så 

betalar resenären en egenavgift och kommunen den 

överskjutande kostnaden. Egenavgiften är fastställd av staten och 

motsvarar ungefär normala reskostnader med allmänna 

kommunikationer. Ofta beslutar kommunen också vilket 

färdmedel som ska användas t ex specialfordon, taxi, flyg eller 

tåg. Kommunen kan också bekosta en ledsagare som följer med 

på resan. Det funktionshinder resenären har får inte vara 

tillfälligt. I lagtexten är reglerna för beviljande formulerade på 
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följande sätt: 

 

En kommun skall lämna ersättning för resekostnader för personer 

som till följd av ett stort och varaktigt funktionshinder måste 

färdas på ett särskilt kostsamt sätt. Förutsättningar för att 

riksfärdtjänst ska beviljas är att:  

1. resan till följd av funktionshinder inte till normala 

resekostnader kan göras med allmänna kommunikationer 

eller inte kan göras utan ledsagare. 

2. ändamålet med resan är rekreation eller fritidsverksamhet 

eller någon annan enskild angelägenhet. 

3. resan görs inom Sverige och från en kommun till en 

annan kommun. 

4. resan görs med allmänna kommunikationer, taxi eller ett 

för ändamålet särskilt anpassat fordon. 

5. resan inte av någon annan anledning bekostas av staten, 

kommunen eller landstinget. 

Om den som söker tillstånd för riksfärdtjänst behöver ledsagare, 

får tillståndet omfatta även ledsagaren. Tillståndet får förenas 

med villkor om färdsätt. 

 

Diskussion om att Färdtjänst växel ligger utomlands och att det 

inte sällan uppstår språkförbistringar som leder till oönskade 

situationer för den enskilde.  

 

§ 8. Övrigt 

 

Nämndsekreterare Kerstin Ulander presenterar sig och sitt 

uppdrag. Kerstin har jobbat länge inom socialtjänsten, både som 

handläggare och chef. Men har sedan ett antal år arbetat 

administrativt. Hon kommer närmast från uppdraget som 

nämndsekreterare i Rinkeby-Kista.  Kerstin informerar om hur 

hon i Rinkeby-Kista arbetade med råden där, t ex träffade 

nämnden regelbundet både pensionärsrådet och rådet för 

funktionshinderfrågor. 

 

Rådet förhör sig med Kerstin om hon har någon uppfattning om 

politikerna läser protokollen från råden? Svårt att veta, men det 

ställs sällan några frågor avseende protokollen, enligt Kerstin. 

Rådet menar att det finns en risk att rådet finns till för ”syns 

skull” om det är så att protokollen inte läses.  

 

Rådet framför att de inte var nöjda med att de inte fick möjlighet 

att ta del av tertialrapport 2 i tid. Förvaltningen informerar om att 

rådet fick ta del av den så fort den var MBL-förhandlad, 

samtidigt som den sändes till nämnden. 
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Fråga från rådet: 

” SDN har haft överskott inom äldreomsorgen i flera år och 

underskott inom socialpsykiatrin. SDN har konstaterat att 

överskottet inom äldreomsorgen beror på att antalet äldre inom 

äldreomsorgen minskar.  När SDN skriver budgetplanen skulle 

det vara rimligt att budgeten minskas och samtidigt höjer 

budgeten t ex inom socialpsykiatrin”. 

 

Jan Rönnberg beskriver hur budgettilldelningen sker och att 

stadsdelsnämnden inte kan ändra på stadens fördelningssystem, 

möjligen påverka. 

 

Till nästa sammanträde önskar rådet få information om  

Projektet Förebyggare-Bo. 

 

Rådet efterfrågar en träff med presidiet. 

 

§ 9. Datum för sammanträden  

 

31 januari, 28 februari, 4 april, 8 maj, 23 maj/inställt, 12 

september, 10 oktober, 7 november och 5 december.  

 

§ 10. Avslutning  

 

Ordföranden tackade alla närvarande och avslutade mötet.  

Ordföranden informerar om att han vid nästa sammanträde är 

bortrest. 


